
 

ВИСОКА ШКОЛА СТРУКОВНИХ СТУДИЈА  

ЗА ОБРАЗОВАЊЕ ВАСПИТАЧА И ТРЕНЕРА СУБОТИЦА 

FELSŐFOKÚ SZAKIRÁNYÚ ÓVOKÉPZŐ ÉS EDZŐ SZAK SZABADKA 

Банијска 67, тел. +381(0)24 547-870, факс +381(0)24 547-870 

Пиб: 100847552, текући рачун: 840-446666-88, матични број: 08058482, 

шифра делатности: 8542, e-mail: visokaskola@vsovsu.rs, web: www.vsovsu.rs 

Број: 1630-02/24 

Датум: 18.11.2024.године 

 

З  А  П  И  С  Н  И  К 

са 2. седнице Наставно-стручног већа, одржане дана 18.11.2024. године са почетком 

у 13,00 часова, у просторији 15 (зборница) 

 

Седници су присуствовали чланови Наставно-стручног већа: др Власта Липовац, др 

Сања Шумоња, др Наташа Чампраг Сабо, др Јасмина Кнежевић, Илдико Ђокић спец, др 

Споменка Будић, Сандра Вујков, др Зоран Милић, др Хајналка Пожар, Наташа Секулић 

МА, др Светлана Стојков, др Сања Николић, др Славољуб Хилченко, др Борис Личина, 

др Мате Емеше, др Јасна Јовићевић, др Милија Љубисављевић, др Војо Ковачевић, 

Нора Љубановић Еветовић, др Јелена Вемић Ђурковић, др Жељко Роквић,  

Присутно 21 члан Наставно-стручног већа. 

Оправдано одсутни: др Бранислав Филиповић, др Ана Марковић и др Драган 

Цветковић. (3 члана Наставно-стручног већа) 

 

Остали присутни: Нада Лукић, секретар Школе и Јелена Ђукић, записничар. 

 

ДНЕВНИ РЕД: 

 

1. Разматрање и усвајање Записника са елктронске 1. седнице Наставно-стручног већа 

бр. 1531-02/24 од 24-25.10.2024. године, 

2. Разматрање и давање мишљења на Нацрт покрајинске скупштинске Одлуке о 

оснивању Академије васпитачких струковних студија у Новом Саду,  

3. Разматрање и усвајање предлога Одлуке о именовању Комисија за припрему 

реферата и предлога за избор кандидата у звања,  

4. Разматрање и усвајање предлога Одлуке о давању сагласности за акредитацију 

студија на даљину студијског програма Мастер струковни васпитач, 

5. Молбе студената (допуна Дневног реда) 



6. Разматрање и усвајање предлога Одлуке о допуни тима за промоцију здравља у 

оквиру пројекта Школе „Промоција здравих стилова живота међу студентском 

популацијом“   

7. Разно. 

 

Седницом Наставно-стручног већа председавала је директор Школе, др Власта 

Липовац Керић. Констатовано је да за одржавање седнице и одлучивање постоји 

кворум. Једногласно је одлучено да се седница тонски снима за потребе састављања 

записника. Прочитан је Дневни ред који је једногласно усвојен.  

 

 

Прва тачка Дневног реда: Разматрање и усвајање Записника са елктронске 1. седнице 

Наставно-стручног већа бр. 1531-02/24 од 24-25.10.2024. године. 

Др Липовац Керић је констатовала да је записник достављен са материјалом за 

седницу и упитала да ли има примедби на записник, пошто их није било прва тачка 

Дневног реда стављена је на гласање и једногласно је донета   

 

ОДЛУКА 

 

Усваја се Записник са електронске 1. седнице Наставно-стручног већа бр. 

1531-02/24 од 24-25.10.2024. године. 

  

Друга тачка Дневног реда: Разматрање и давање мишљења на Нацрт покрајинске 

скупштинске Одлуке о оснивању Академије васпитачких струковних студија у 

Новом Саду. 

Др Власта Липовац Керић, је изјавила да пре него што почне са другом тачком 

Дневног реда има неколико информација које жели са њима да подели. Обавестила је 

присутне да се ускоро завршавају радови у холу Школе, средства су обезбеђена од 

Покрајинског секретаријата путем пројекта. Саниран је кров изнад кантине и замењени 

су подову у холу Школе, уколико буде преостало средстава биће замењена и врата код 

кантине. Такође су добијена још три пројекта, а то су пројекти везани за програм за 

библиотеку, рачунарску опрему и средства за израду пројектне документације за израду 

соларних панела, а конкурс за доделу средстава за поставку солерних панела требао би 

бити расписан у јануару 2025. године. Затим је затражила мишљење колега, да се 

направи свечана учионица која би се користила за свечана прадавања, одбрану 

завршних и мастер радова, а техника и рачунарска опрема би се обезбедила од пројекта 

за рачунарску опрему.  Замолила је колеге дају мишљење као и предлог, која би 

просторија била погодна за ту намену. Након кратке дискусије, предлог је стављен на 

гласање и једногласно је одлучено да се направи свечана учионица. Такође је 

обавестила присутне да је конкурисано на још три пројекта, један се односи на опрему, 

други на соларне панеле и трећи за текуће одржавање са којим би се заменили сви 

прозори на Школи, замена комплетних подова у ходницима и санација тоалета у 

комплетној Школи. Такође су тражена средства за клима уређаје, од којих би један део 

био послат у јединицу у Тутину. Затим је обавестила присутне да је урађен извештај о 

прошлој школској години и да је уочен велик број исписаних студената укупно 57. 



Након кратке дискусије констатовано је да ће се одрадити анкета, која ће бити 

попуњавана приликом исписа како би се добили подаци разлога исписа из Школе. 

Такође је обавестила присутне, иако следе статусна промена Школе, акредитација 

установе се мора завршити до марта месеца. 

Након свих обавештења прешло се на другу тачку Дневног реда. Директор др 

Власта Липовац Керић је обавестила присутне да је стигао предлог Одлуке о оснивању 

Академије, да смо спојени са Високом школом струковних студија за образовање 

васпитача у Новом Саду и да је предлог да они буду председавајући. Обавестила је 

присутне да Савет Школе мора да да своје мишљење о предлогу Одлуке, те да је 

потребно да се да мишљење Наставно-стручног већа које ће бити пренетo члановима 

Савета Школе. Укратко је изнела како ће изгледати функционисање установе у 

прелазном периоду, именује се в.д. председник Академије који ће имати задатак да уз 

привремени Савет донесе Статут, као и сва потребна акта и акредитују Академију како 

би у року од 6 месеци Академија стекла статус правног лица и била уписана у судски 

регистар. Након излагања др Липовац Керић, секретар Школе је образложила нацрт 

Одлуке у којој се каже, да се уједињују две високе Школе, Висока струковна Школа за 

васпитаче из Новог Сада и ми, те се формира Академија васпитачких струковних 

студија у Новом Саду. Седиште Академије је у Новом Саду, са тим да ми постајемо 

високошколска јединица ван установе и немамо својство правног лица. Високе Школе у 

Србији су прешле у статус Академија пре пар година и немогуће је да један статус 

имају Високе Школе у Србији а други у Војводини, сада је дошао ред и на Високе 

Школе у Војводини. Оснивањем Академије губимо статус правног лица, што ће сада 

бити Академија, именује се в.д. председник Академије који ће имати задатак да уз 

привремени Савет донесу Статут, као и сва потребна акта и акредитују Академију како 

би у року од 6 месеци Академија стекла статус правног лица и била уписана у судски 

регистар. Ми смо дужни да дамо своје мишљење о овој Одлуци према Покрајинском 

секретаријату за високо образовање и научноистраживачку делатност која ће исто и 

размотрити, а коначну Одлуку ће донети Покрајинска скупштина вероватно у децембру 

месецу. Када та одлука постане правоснажна, губимо право потписа, престаје мандат 

директорима и престају са радом и Савет Школе као и Студентски Парламент. Имамо 

задатак да у року осам дана се изјаснимо о овом нацрту Одлуке а уколико се не 

изјаснимо сматраће да смо сагласни са истом. Уследила је кратка дискусија и на крају 

Наставно-стручно веће је дало своје мишљење по питању предлога Одлуке, да су 

сагласни са формирањем Академије, али да се захтева промена назива због 

невидљивости акредитованих програма.  

 

  

Трећа тачка Дневног реда: Разматрање и усвајање предлога Одлуке о именовању 

Комисија за припрему реферата и предлога за избор кандидата у звања 

Известилац је била секретар Школе Нада Лукић, која је обавестила присутне да је 

расписана три конкурса за избор у звање, те да је потребно да се именују Комисије за 

писање извештаја. Обавестила је присутне који су то конкурси расписани и прочитала 

имена предложених чланова Комисије. Пошто није било додатних питања, предлози су 

дати на усвајање и једногласно је донета  

 

ОДЛУКА 



 

Именује се Комисија за припрему реферата и предлога за избор кандидата у звање 

сарадника за део практичне наставе, за област Медицинске науке, за једног   

извршиоца, у следећем саставу: 

 

1. Др сц.мед. Сања Шумоња - професор струковних студија на Високој школи 

струковних студија  за образовање васпитача и тренера у Суботици (ужа 

научна област Јавно здравље) - председник 

2. Др сц.мед. Светлана Стојков - професор струковних студија  на Високој 

школи струковних студија  за образовање васпитача и тренера у Суботици 

(ужа научна област  Превентивне медицинске науке)- члан. 

3. Др сц. мед. Хајналка Пожар- виши предавач на Високој школи струковних 

студија  за образовање васпитача и тренера у Суботици (ужа научна област 

Превентивне медицинске науке) - члан. 

 

 

ОДЛУКА 

 

Именује се Комисија за припрему реферата и предлога за избор кандидата у звање 

професор струковних студија, за област Математичке науке, ужа научна област 

Математика, са пуним радним временом, на неодређено време, за једног 

извршиоца, у следећем саставу: 

1. Др Борис Шобот – ванредни  професор на Природно-математичком факултету у 

Новом Саду (ужа научна област алгебра и математичка логика) - председник 

2. Др Славољуб Хилченко - професор струковних студија  на Високој школи 

струковних студија  за образовање васпитача и тренера у Суботици (ужа научна 

област  управљање и организација наставе)- члан. 

3. Др Валерија Крекић Пинтер- редовни професор на Учитељском факултету на 

мађарском језику у Суботици (ужа научна област дидактичко-методичке науке) 

- члан. 

 

 

ОДЛУКА 

 

именује се Комисија за припрему реферата и предлога за избор кандидата у звање 

сарадника у настави из области Психолошке науке, ужа научна  област 

Психологија, са пуним радним временом, на одређено време од 1 године, за једног  

извршиоца, у следећем саставу: 

1. Др Јасмина Кнежевић- професор струковних студија на Високој школи 

струковних студија  за образовање  васпитача и тренера у Суботици (ужа 

научна област Психологија), председник 

2. Др Ђерђи Ердеш Кавечан  – ванредни професор на Факултету организационих 

наука  (Едука) у Београду ,( ужа научна област Психологија), члан 

3. Др Споменка Будић-професор струковних студија на Високој школи 

струковних студија  за образовање васпитача и тренера у Суботици (ужа 

научна област Педагогија),члан. 

 



Четврта тачка Дневног реда: Разматрање и усвајање предлога Одлуке о давању 

сагласности за акредитацију студија на даљину студијског програма Мастер струковни 

васпитач. 

 Директор Школе др Власта Липовац Керић, је обавестила присутне да су 

предлог добили са позивом зс седницу, и образложила да има заинтересованих за упис 

на ту врсту студија, па би било добро да се и акредитује. Пошто није било питања 

предлог је стављен на гласање и донета је  

 

 ОДЛУКА 

 

Наставно-стручно веће Високе школе струковних студија за образовање 

васпитача и тренера из Суботице даје сагласност за акредитацију студија на 

даљину студијског програма Мастер струковни васпитач. 

 

Пета тачка Дневног реда: Молбе студената (допуна Дневног реда). 

Секретар Школе Нада Лукић, прочитала молбе студената Милосављевић Катарине и 

Данијела Крстин. Пошто није било дадатних питања, донета је  

 

ОДЛУКА 

Милосављевић Катарини, студенту прве године мастер струковних студија, бр. 

Индекса МВ 101/24, признају се положени испити са Високе школе струковних 

студија за васпитаче Крушевац, са студијског програма специјалистичких 

струковних студија у вредности 21 ЕСПБ.   

  

ОДЛУКА 

Студенту Кристин Данијелу, број индекса 517/21, уписаног у трећу годину студија 

на терет самофинанирања, студијски програм - Тренер школске 2024/2025. године, 

одобрава се мировање права и обавеза студента по основу студија и статуса 

студента у  току  школске 2024/2025. године. 

 

 

Шеста тачка Дневног реда: Одлука о допуни тима за промоцију здравља у оквиру 

пројекта Школе „Промоција здравих стилова живота међу студентском популацијом“  

(допуна Дневног реда). 

С екретар Школе Нада Лукић, такође је обавештила присутне , да је предлог Тима за 

промоцију да се др Бојан Баги прикључи истом, те да ће својим учешћем значајно 

допринети и унапредити стручни тим. Пошто није било додатних питања предлог је 

стављен на гласање и једногласно је донета  

 

ОДЛУКА 

Др Боја Баги се именује за члана Тима за промоцију здравља у оквиру пројекта 

Школе „Промоција здравих стилова живота међу студентском популацијом“.  

 

 

 

 



 Седница завршена у 13,55 часова. 

 

 

                                                                                     ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ  

                                                                                           НАСТАВНО-СТРУЧНОГ ВЕЋА 

                                                                                                              Директор 

                                                                                                    др Власта Липовац Керић 

 

 

 

 

 

 

Записничар: 

Јелена Ђукић                                                                                      


